



FIL Investment Management (Hong Kong) Limited
Level 21, Two Pacific Place, 88 Queensway
Admiralty, Hong Kong

Tel: (852) 2629 2800
Fax: (852) 2629 6088

4 May 2018

Aberdeen Global Shareholder Notice

Dear Investor,

Please find attached the Shareholder Notice we received from Aberdeen Global for your kind attention.

For more information about the fund(s), related offering documents and other announcements, you can visit www.fidelity.com.hk.

Thank you for your continued support of Fidelity. Should you have any enquiries, please contact the Fidelity Investor Hotline^ on +852 2629 2629.

Yours faithfully,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Syn Yee Ooi', written in a cursive style.

Syn Yee Ooi
Head of Personal Investing, Hong Kong
FIL Investment Management (Hong Kong) Limited

^ International Toll-free Number +800 2323 1122, available to calls from Australia, Canada, Japan, South Korea, Malaysia, New Zealand, the Philippines, Singapore, Taiwan, Thailand and USA. Service may not be available for certain mobile carriers. The "+" sign represents the International Access Prefix. China Toll-free Number: 4001 200632. The Fidelity Investor Hotline is available from 9am to 6pm, Monday to Friday (except Hong Kong public holidays).

安本環球基金股東通告

親愛的投資者：

本公司接獲安本環球基金發出的股東通告，詳細內容請參閱附件。

歡迎您瀏覽富達網站 www.fidelity.com.hk 查閱更多基金資料、銷售及有關文件與其他通告。

感謝您對富達一直的支持。如有任何查詢，請致電富達投資熱線[^] +852 2629 2629。



富達基金（香港）有限公司
零售投資業務總監
黃心怡 謹啟

二零一八年五月四日

[^] 國際免費服務熱線為+800 2323 1122, 適用於以下地區：澳洲、加拿大、日本、南韓、馬來西亞、新西蘭、菲律賓、新加坡、台灣、泰國及美國。此服務可能不適用於部份流動電話服務供應商。號碼前的「+」符號代表國際直撥號碼。中國免費服務熱線為 4001 200632。富達投資熱線的服務時間為逢星期一至星期五上午 9 時至下午 6 時（香港公眾假期除外）。

「富達」、Fidelity、Fidelity International、Fidelity International 標誌及 F 標誌均為 FIL Limited 的商標。

**THIS DOCUMENT IS IMPORTANT AND REQUIRES YOUR IMMEDIATE ATTENTION.
IF IN DOUBT, PLEASE SEEK PROFESSIONAL ADVICE**

27 April 2018

Dear Shareholder,

ABERDEEN GLOBAL

Your Board of Directors has decided to make changes to the format of the Hong Kong offering documents of Aberdeen Global (the “**Hong Kong Offering Documents**”).

Capitalised terms used in this letter shall have the same meaning ascribed to them in the latest version of the Hong Kong Offering Documents unless the context otherwise requires.

CHANGES TO THE FORMAT OF THE HONG KONG OFFERING DOCUMENTS

The current Hong Kong Offering Documents comprise the Hong Kong Summary Prospectus of Aberdeen Global (which is an extended version of the Luxembourg Prospectus) and the Product Key Facts Statement for each Fund. Following a careful review, it has been decided to change the format of the Hong Kong Offering Documents, as further explained below.

With effect from 30 April 2018, the Hong Kong Summary Prospectus will be replaced by the Luxembourg Prospectus and a Hong Kong Supplement, which will only include information relevant to Hong Kong investors. The format of the existing Product Key Facts Statement for each Fund will remain unchanged.

Your Board of Directors is of the opinion that the changes to the format of the Hong Kong Offering Documents will help enhance clarity and simplicity towards investors. Likewise, the regular update of the Hong Kong Offering Documents will be facilitated.

Your Board of Directors accepts responsibility for the accuracy of the information contained in this letter. To the best of the knowledge and belief of your Board of Directors (who have taken reasonable care to ensure this is the case) the information contained in this letter is in accordance with the facts and does not omit anything likely to affect the importance of such information.

If you have any questions or would like any further information please contact us at our registered office or at Aberdeen Standard Investments (Hong Kong) Limited whose office is at 30th Floor, LHT Tower, 31 Queen’s Road Central, Hong Kong, Tel. 852 2103 4700.

Yours faithfully,



Gary Marshall
For and on behalf of
the Board of Directors - Aberdeen Global

Aberdeen Global
35a, avenue John F. Kennedy, L - 1855 Luxembourg
Tel: 00 352 2643 3000 Fax: 00 352 2643 3097 aberdeen-asset.com

此乃要件，請即處理。
如有疑問，請諮詢專業意見

2018年4月27日

尊敬的股東：

安本環球基金

閣下的董事會已決定變更安本環球基金的香港發售文件（「香港發售文件」）的格式。

除文義另有要求外，本函件所用詞彙具有最新版香港發售文件所賦予的相同涵義。

香港發售文件格式的變更

目前的香港發售文件包括安本環球基金的香港招股說明書摘要（盧森堡招股說明書的擴展版本）及各基金的產品資料概要。經過認真考慮後，其決定變更香港發售文件的格式，詳情如下。

自2018年4月30日起，香港招股說明書摘要將被盧森堡招股說明書及香港補充文件取代，其中將僅包含與香港投資者有關的資料。現有各基金的產品資料概要的格式將保持不變。

閣下的董事會認為，變更香港發售文件的格式將澄清及簡化內容，有助投資者理解。同樣，香港發售文件的定期更新將提供幫助。

閣下的董事會對本函件所載資料的準確性負責。據閣下的董事會所知及所信（其已採取合理謹慎措施確保情況如此），本函件所載資料符合事實，且並無遺漏可能影響該等資料涵義的任何事實。

閣下如有任何疑問或如需進一步資料，請聯絡我們的註冊辦事處，或聯絡安本標準投資管理(香港)有限公司，其辦事處地址為香港中環皇后大道中31號陸海通大廈30樓，電話：852 2103 4700。



Gary Marshall
為及代表
安本環球基金董事會
謹啟